
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
 
Készült: Serényfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2010. június 25-én 
16.30 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről. 
 
 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

                       Serényfalva, Kossuth L. út 63. 
 
Jelen vannak:   6 képviselő-testületi tag: 
 

Szerna Csaba    polgármester 
Majtényi Géza    képviselő 

  Bárdos Pál    képviselő 
  Csontos Mihály   képviselő 
  Gyurkó Zsuzsanna   képviselő 

Horváth László   képviselő 
 
Távol maradt: 
 

Mészárosné Kulcsár Edit  képviselő 
Veres Zoltán    alpolgármester 

 
Tanácskozási joggal jelenlévő meghívottak: 
  

- az ülés egész tartamára: 
   Dr. Herczeg Tibor   jegyző 

 
- az 1. napirendi ponthoz: 

   Elek Franciska   kirendeltség-vezető 
 
- a 2. napirendi ponthoz: 

   Holló Gábor    SISE elnöke 
 
- - jegyzőkönyvvezető: 
  Dr. Herczeg Tibor jegyző 

 
 
 
Szerna Csaba polgármester köszöntötte a képviselő-testület tagjait, az ülésen 
tanácskozási joggal résztvevőket. 

Megállapította, hogy a képviselő-testület 6 tagja jelen van, a képviselő-testület ülése 
határozatképes. 

 

Javaslatot tett az ülés meghívóban feltüntetett napirendi pontjainak elfogadására, 
melyet a képviselő-testület egyhangú (6 igen) szavazattal elfogadott, és az alábbiak 
szerint határozta meg az ülés napirendjét: 
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N A P I R E N D  :  
 

Npr. Tárgy Előterjesztő 

1. 

Tájékoztatás a település és a térség foglalkoztatáspolitikai 
helyzetéről, az önkormányzat és az Észak-Magyarországi 

Regionális Munkaügyi Központ Putnoki Kirendeltsége 2009. évi 
együttműködéséről. 

(előterjesztés módja: szóban) 

Szerna Csaba 
polgármester 
Elek Franciska 

kirendeltségvezető 

2. 
Beszámoló a Serényfalvai Sport Egyesület működéséről. 

(előterjesztés módja: szóban) 

Szerna Csaba 
polgármester 
Holló Gábor 
SISE elnöke 

3. 
A Napközi Otthonos Óvoda vezetői beosztásának betöltésére 

kiírt pályázat elbírálása - Zárt ülés. 

(előterjesztés módja: szóban) 

Szerna Csaba 
polgármester 

4. Aktuális feladatok.  
(előterjesztés módja: szóban) 

Szerna Csaba 
polgármester 

5. Indítványok, javaslatok  

 
 
1./ Napirendi pont tárgyalása: 

Tárgy: Tájékoztatás a település és a térség foglalkoztatáspolitikai helyzetéről, 
az önkormányzat és az Észak-Magyarországi Regionális Munkaügyi Központ 
Putnoki Kirendeltsége 2009. évi együttműködéséről. 

 
Előterjesztő:   Szerna Csaba     Elek Franciska 
   polgármester      kirendeltség-vezető 
   

 
Elek Franciska kirendeltség-vezető a jegyzőkönyv mellékletét képező statisztikai 
adatok szerint tájékoztatta a képviselő-testületet a Putnoki Kirendeltség 
tevékenységéről, a térség, a település főbb foglalkoztatáspolitikai mutatóiról, 
jellemzőiről. 

Ismertette a gazdasági válság munkanélküliségre, a regisztrált álláskeresők számának 
változására gyakorolt hatását. Elmondta, hogy amíg 2008. 06. hóban 415 ezer fő volt 
az országban nyilvántartott munkanélküliek száma, addig 2010. 02. hóban 
folyamatos emelkedés során, már 659 ezer fő. Májusra viszont ez a szám 556 ezerre 
csökkent.  

Elmondta, hogy az észak-magyarországi régióban a válság kezdete óta alig 
emelkedett a regisztrált munkanélküliek száma. A legnagyobb növekedés az észak-
alföldi régióban következett be. A Kirendeltség illetékességi területén 2008. 06. hóban 
1.235 fő volt a nyilvántartott munkanélküliek száma, mely 2009.03. hóban volt a 
legnagyobb mértékű, 1.507. fő. Ezt követően csökkenő tendencia következett, 
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jelenleg 1.183 fő a regisztráltak szám bár az is igaz, hogy május hónapban mintegy 
500 fő közcélú foglalkoztatása kezdődött meg az önkormányzatoknál. 

Serényfalván 2008. júniusában 96 fő, 2009.márciusában a legmagasabb érték 141 fő 
volt, míg jelenleg 86 fő regisztrált munkanélkülit tartanak nyilván. Jellemző az 
alacsony iskolai végzettségű munkanélküliek nagy száma, ez a Kirendeltség 
vonatkozásában 134 embert jelent, Diplomás álláskeresőt 15 főt tartanak nyilván. 
Serényfalván 4 fő nem rendelkezik általános iskolai végzettséggel, de diplomás 
álláskeresőt sem tartanak nyilván.  

Serényfalván a nyilvántartott 86 főből pályakezdő 12 fő, RÁT-os 28 fő, ellátást 24 fő 
kap, 22 fő pedig nem részesül álláskeresési ellátásban. 

Elmondta, hogy csoportos létszámleépítéssel 31 főnek szűnt meg a munkaviszony, 
bár a Kirendeltség területén egyetlen cég sem jelentett be csoportos 
létszámleépítést. Ezek a munkavállalók más kirendeltség illetékességi területén 
kerültek elbocsátásra. 

Elmondta, hogy 2009-ben 55 fő nem működött együtt a Kirendeltséggel, ezért került 
az ellátása megszüntetésre. 200 fő létesített önállóan munkaviszonyt. 

Ismertette a Kirendeltség rendelkezésére álló aktív foglalkoztatáspolitikai eszközök 
jellemzőit, így a különböző támogatott foglalkoztatási, képzési lehetőségeket. 
Elmondta, hogy amíg 2008-ban a közhasznú foglalkoztatás támogatására182 M Ft 
keret állt rendelkezésükre, addig 2009-ben ez a szám 119 M Ft, 2010-ben pedig 135 M 
Ft.  

Serényfalva – az elmúlt évekhez hasonlóan - arányaiban nagyobb támogatást kap, 
mint a hasonló települések, köszönhető ez, a településen megvalósuló értékteremtő 
munkálatoknak. Serényfalván közel 30 M Ft forrást kötöttek le közhasznú illetve 
TÁMOP-os foglalkoztatás támogatására, melyből 5 M Ft a közhasznú foglalkoztatásra, 
8,6 M Ft pedig képzésre vonatkozott. Uniós forrásból 17 M Ft került a településre. A 
Kirendeltség ill. a munkaügyi szervezet elve az, hogy azokat a foglalkoztatásokat 
támogassák kiemelten, melyek értéket hoznak létre. Főigazgató úr több alkalommal 
is elismerte a Serényfalván megvalósuló projektszerű és közhasznú foglalkoztatás 
eredményeit, miniszteri biztosnak is bemutatta a településen szervezett foglalkoztatás 
hatékonyságát. A hagyományos közhasznú foglalkoztatás támogatására 2009. 
februárjától nincs lehetőség, hiszen az önkormányzatokhoz került közcélú 
foglalkoztatásra, az előirányzat nagy része. 

A képzésekhez jelentős EU-s forrás is rendelkezésre áll, melyet az ESZA finanszíroz. A 
TÁMOP 1.1.2 program keretében az Edelényi, Kazincbarcikai, Ózdi, Putnoki 
Kirendeltség, összehangolt képzéseket indított. A Kirendeltség illetékességi területéről 
69 fő került képzésbe bevonásra. Ez elsősorban a 8. általános végzettség 
megszerzésére irányult, emellett ismeretfejlesztő képzéseket szerveztek, valamint 
építőipari munkás, hegesztő, bolti eladó és dajka képesítést lehet szerezni. 

Elmondta, hogy nagyon jó munkakapcsolat alakult ki a Kirendeltség és az 
önkormányzat között. Az önkormányzat foglalkoztatás körében tett erőfeszítéseit, 
elért eredményeit a Régió Igazgatósága is nagyra értékeli. Elmondta, hogy minden 
kezdeményezést, mely a település fejlődését, a foglalkoztatás bővítését szolgálja, 
mind a Kirendeltség, mind az Igazgatóság támogatni igyekszik a jövőben is. A 
képzést követő monitoring-rendszerben résztvevők kb.30%-a nyilatkozott úgy, hogy 
hasznosítja a képzésben szerzett tudást, végzettséget, illetve kb. ez az arány el is 
helyezkedett. 
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Az elhangzott tájékoztatással kapcsolatban, az alábbi kérdések, vélemények, 
hozzászólások hangzottak el: 

Majtényi Géza képviselő  kérdezte, hogy van-e ismeret arról, hogy a Kormánynak 
milyen elképzelései vannak a területen. Kérdezte, hogy az évi előirányzat 
felhasználása biztosított-e a Kirendeltség részére. 

Elek Franciska Kirendeltség-vezető  elmondta, hogy konkrét elképzeléseket még 
nem ismernek, de tudomása szerint jobban el kívánják választania szociál- és a 
foglalkoztatáspolitikát. El kívánják érni, hogy ne az önkormányzatok legyenek a 
legnagyobb foglalkoztatók. 

Szerna Csaba polgármester  elmondta, hogy az önkormányzatok által 
megvalósított közfoglalkoztatás meghatározó szerepet játszik a térség foglalkoztatási 
helyzetében, mely nem elégséges megoldás. Megköszönte a kirendeltség-vezető 
tájékoztatását, melyet a képviselő-testület tudomásul vett. 

 
 
2./ Napirendi pont tárgyalása: 

 
 
Tárgy: Beszámoló a Serényfalvai Sport Egyesület működéséről. 

Előterjesztő:  Szerna Csaba Holló Gábor 
  polgármester  SISE elnöke 
   

 
Holló Gábor a SISE elnöke tájékoztatta a képviselő-testületet az Egyesület 
tevékenységéről. Elmondta, hogy a hetedik szezont tölti a SISE a megyei II. 
osztályban, melyben sporttörténeti eredményt sikerült elérniük. 

A 2009/2010-es bajnoki szezonban a felnőtt csapatban 21, míg az ifi csapatban 19 
játékos szerepelt. A bajnokság célkitűzése az előző évi eredmény javítása volt, 
melyet főleg sikerült látványosan elérni.  

A bajnokságot az ifi csapat 64 ponttal az 1. helyen zárta. Az U-19 csapat minden 
elismerést megérdemel, kimagasló, egyenletes teljesítményt nyújtottak. Az utolsó, 
hazai mérkőzésen dőlt el a bajnoki cím sorsa. Az ifi-csapat 28 mérkőzésből 21-et 
megnyert, s hazai pályán csak kettőször szenvedett vereséget. 

A nagycsapat bajnoki szereplése is nagyon jól sikerült. A bajnokságot a 3. helyen 
zárták 50 ponttal. A csapat minden hazai mérkőzését megnyerte. 

Elmondható, hogy a Serényfalvai Sportegyesület teljesítménye azért is elismerésre 
méltó, mert a játékosok mind munka mellett játszanak. Sajnos több munkahelyen 
gondot okoz az esetleges mérkőzések miatti távolmaradás. Hét közbeni edzésre 
nincs lehetőség.  

Ismertette a 2009. évi átigazolási elképzeléseket. Elmondta, hogy az ifjúsági keretből 
5 fő kerül fel a nagycsapathoz, valamint további 6 új játékos is várható. Jelentősen 
fiatalabb csapattal kezdik meg a 2009/2010-es bajnoki szezon őszi fordulóját, hiszen 
valamennyi játékos 25 év alatti. Bízik benne, hogy a fiatalok lelkesedése, lendülete, 
tenni akarása, jövőre jobb eredmény elérését teszi lehetővé. 

A községben népszerű a futball, az igazolásoknak köszönhetően több környező 
településről is járnak nézők a hazai mérkőzésekre.  
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A SISE fenntartásáról szinte kizárólagosan a serényfalvai önkormányzat gondoskodik, 
a külső támogatók hozzájárulása elenyésző. A SISE az egyetlen csapat melynek nincs 
játékvezetői díj tartozása a labdarúgó szövetség felé. Az Egyesület tagsága nevében 
köszönte az önkormányzat elkötelezett támogatását, azt, hogy az anyagi háttér 
biztosításával lehetővé tették a sikeres bajnoki szereplést. 

Bárdos Pál képviselő  kérdezte, hogy az ünnepélyes eredményhirdetésre, 
az érmek átadására sor került-e már. 

Holló Gábor a SISE elnöke   elmondta, hogy július 22-én lesz Liga-értekezlet. 
Ezen, vagy ezt követően kapják meg az érmeket, a bajnokságot nyert ifi-csapat 
valószínűleg tárgyjutalomban is részesül. 

Majtényi Géza képviselő  kérdezte, hogy az ifjúsági csapatból kiöregedő játékosok 
fel tudnak-e kerülni a nagy csapatba.  

Holló Gábor a SISE elnöke   elmondta, hogy akik játéktudásuk alapján 
érdemesek erre, már most ott vannak, illetve többször szereplési lehetőséget kaptak 
a felnőtt csapatban is. Akik viszont a korhatárt elérve, képességeik alapján nem 
férnek be a felnőtt csapatba, vagy befejezik tevékenységüket, vagy máshová 
igazolnak. 

A képviselő-testület a SISE elnökének beszámolóját, egyhangú (6 igen) szavazattal 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
 

42/2010 . (V I .25 . )  sz .  Képv i se lő - te s tü l et i  H atár oz at :  
Tárgy: Beszámoló a Serényfalvai Sport Egyesület 2009/2010. évi bajnoki 
szezonban végzett munkájáról, szakmai tevékenységéről. 

Serényfalva községi Önkormányzat Képviselő-testülete, Serényfalvai 
Sport Egyesület 2009/2010. évi bajnoki szezonban végzett szakmai 
tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja. 

Felelős: polgármester 
Határidő: értelemszerűen. 

 
 
 
3./ Napirendi pont tárgyalása: 

 
 
Tárgy: A Napközi Otthonos Óvoda vezetői beosztásának betöltésére kiírt 
pályázat elbírálása - Zárt ülés. 

Előterjesztő:  Szerna Csaba 
  Polgármester 
 

 
A képviselő-testület a napirendet az Ötv. 12.§ (4) bek. a.) pontja alapján zárt ülésen 
tárgyalta. 
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4./ Napirendi pont tárgyalása: 

Tárgy: Aktuális feladatok 

Előterjesztő:  Szerna Csaba  
  polgármester 

 

a.) Vis maior támogatás igénylése, a 2010. június 1-2-i árvízi védekezés 
költségeinek megtérítéséhez. 

 
Szerna Csaba polgármester  ismertette a képviselőkkel a rendkívüli időjárás, a 
nagy mennyiségű csapadék miatt a június 1-én és 2-án kialakult árvízi helyzet és a 
védekezés főbb történéseit. Összegezve elmondta, hogy véleménye szerint a 
veszélyhelyzetet sikerült megfelelően kezelni és a szükséges védekezést elvégezni.  

Tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy a védekezés és helyreállítás költségeinek 
részbeni vagy teljes megtérítésére, a felmerült költségek alapján, lehetősége van az 
önkormányzatnak a vis maior keretre pályázatot benyújtania. Javasolta, hogy a 
pályázat benyújtására kerüljön sor. 

A képviselő-testület a javaslattal egyhangú (6 igen) szavazattal egyetértett és az 
alábbi határozatott hozta. 

 

4 4/ 201 0 . ( V I .2 5 . )  sz á mú  K é pv i s e l ő - t es tü l et i  h at ár o z at  
Tárgy: Árvíz helyzet miatti védekezés és elhárítás kiadásaihoz vis maior 
támogatás igénylése. 

Serényfalva községi Önkormányzat képviselő-testülete, úgy 
határozott, hogy a vis maior tartalék címen, támogatási igényt 
nyújt be a Belügyminisztériumhoz. 

A káresemény megnevezése: Előre nem látható természeti 
esemény miatti védekezés – rendkívüli időjárási körülmények miatt, 
a Kelemér-patak 2010. június 1-jén bekövetkezett áradása. 

A káresemény forrásösszetétele: 
 

Megnevezés 2010. 
év % 

Saját forrás (biztosítási összeg nélkül) 0 0 
Biztosító kártérítése - - 
Egyéb forrás - - 
Vis maior igény 752.714 100 
Források összesen 752.714. 100 

 
A védekezés összköltsége: 752.714 Ft 
A képviselő-testület saját erejéből – részben vagy egészben – sem 
tudja a vis maior helyzetet megoldani. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a vis maior 
igénybejelentés benyújtására. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 15 napon belül. 
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Tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy az árvízi helyzet után, az ÁNTSZ 
szervezésében a repülőgépes szúnyogirtás a településen június 17-én megtörtént, 
változó hatásfokkal. A lakosság hirdetményekkel, a méhészek külön felhívással, 
időben tájékoztatásra kerültek. 
 
 

b.) Nyári gyermekétkeztetés 

 
Szerna Csaba polgármester   tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy a nyári 
gyermekétkeztetés keretein belül 57 fő, 54 munkanapon keresztüli 1-7. osztályos 
általános iskoláskorú, rendszeres gyermekvédelmi kedvezményre jogosult gyermek 
étkeztetését tudja az önkormányzat biztosítani. Ez köszönhető annak, hogy a 
központi költségvetés eredetileg biztosított, mintegy 600 E Ft előirányzata, 
pótigénylést követően 923 E Ft-ra emelkedett. 

Az óvodai konyha nyári zárvatartásának időtartamára tekintettel, a gyermekek 
felmelegíthető készételt, konzervet kapnak. Az előirányzat összegének emelkedése 
miatt, az önkormányzatnak nem kellett kiegészítenie a fenti összeget, azért, hogy 
gyermek ne maradjon ellátatlanul.  

A képviselő-testület az elhangzott tájékoztatást tudomásul vette. 

 
 

c.) Serényi Béla Gimnázium és Szakközépiskola anyagi támogatás iránti kérelme. 

 
Szerna Csaba polgármester   ismertette a képviselő-testülettel a putnoki Serényi 
Béla Gimnázium és Szakközépiskola igazgatójának anyagi támogatás iránti kérelme. 
Az intézmény iskola-történeti könyvet kíván megjelentetni, s ennek a nyomdai 
előállítási költségeihez kéri az önkormányzat támogatását, arra tekintettel, hogy a 
múltban és a jelenben is sok serényfalvai lakóhelyű diák tanult az intézményben. A 
polgármester 20.000 Ft támogatás biztosítására tett javaslatot. 

A képviselő-testület a javaslattal egyetértett és egyhangú (6 igen) szavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 

 

45/2010 . (V I .25 . )  sz .  Képv i se lő - te s tü l et i  H atár oz at :  
Tárgy: A Serényi Béla Gimnázium és Szakközépiskola anyagi 
támogatása. 

Serényfalva községi önkormányzat képviselő-testülete a Serényi Béla 
Gimnázium és Szakközépiskola részére 20.000 Ft összegű, egyszeri, 
vissza nem térítendő támogatást biztosít.  

A támogatás felhasználásáról és elszámolásáról az önkormányzat és a 
támogatott megállapodást köt, mely után kerül sor a támogatás 
folyósítására. 

Felelős: polgármester, jegyző 
Határidő: értelemszerűen. 
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d.) Javaslat Putnok város Önkormányzatával közoktatási intézményfenntartó 
társulás létrehozására. 

 
Szerna Csaba polgármester  tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy Putnok 
város polgármestere és jegyzője, levélben kezdeményezte a közoktatási 
intézményfenntartó társulás létrehozásának átgondolását; a Bánréve községgel 
fennálló társulás felmondását követően, a Putnok várossal történő megállapodást, 
az általános iskolai feladatok közös ellátására. A megkeresését Dr. Tanner János 
címzetes főjegyző úr és Markovicsné Demeter Edina igazgató asszony, személyesen 
tolmácsolta. 

A kezdeményezést követően, megkereste a Móra Ferenc Tagiskola tagintézmény-
vezetőjét, hogy mérje fel a jelenleg 4. osztályos gyermekek iskola választási 
szándékait, a szülők nyilatkoztatásával. A 14 negyedikes gyermek közül, mind a 14 fő 
Bánrévén kívánja az 5. osztályos tanulmányait megkezdeni. Így, egy új társulás 
létrehozásának nincs értelme. 

Elmondta továbbá, hogy a Putnok várossal társult önkormányzatok, a 
tagintézmények fenntartására, sokkal hátrányosabb megállapodást kötöttek, mint 
amelyik jelenleg Serényfalvának Bánrévével fennáll. Igaz, hogy Tanner jegyző úr nem 
zárta ki annak a lehetőségét, hogy Serényfalva vonatkozásában, a társulási 
megállapodás hasonló feltételekkel jöjjön létre, mint amilyen jelenleg Bánrévével 
hatályos. 

Az elhangzottak alapján a képviselő-testület egyhangú (6 igen) szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 

 

 

46/2010 . (V I .25 . )  sz .  Képv i se lő - te s tü l et i  H atár oz at :  
Tárgy: Javaslat Putnok város Önkormányzatával közoktatási 
intézményfenntartó társulás létrehozására. 

Serényfalva községi önkormányzat képviselő-testülete, Putnok város 
önkormányzat kezdeményezését, az általános iskolai közoktatási 
feladat közös ellátására, a Putnok város székhellyel működő 
közoktatási intézményfenntartó társuláshoz való csatlakozással 
megismerte, megvitatta. 

A képviselő-testület a helyi tagintézményben tanuló 4. osztályos 
gyermekek szülőinek, intézményválasztásról szóló nyilatkozata 
értelmében, a jelenleg Bánréve székhellyel működő közoktatási 
intézményfenntartó társulásból kilépni nem kíván; s nem kíván 
csatlakozni a Putnok város székhellyel működő közoktatási 
intézményfenntartó társuláshoz. 

Felelős: polgármester, jegyző 
Határidő: 15 napon belül. 
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e.) Javaslat Hét községi önkormányzat részére, a szociális étkeztetés feladat 
ellátásához, vendégebéd vásárlásának lehetőségére. 

 
Szerna Csaba polgármester ismertette a képviselő-testülettel, Hét község 
polgármesterének megkeresését, melyben 2010. augusztus 1-től, a Hét településen 
élő rászorultak részére, az étkezés biztosításához, ismételten a serényfalvai Napközi 
Otthonos Óvodáról kívánnak ebédet vásárolni. Elmondta, hogy az év elejétől, a 
putnoki Szociális Otthonból vásárolták az ebédet; azonban a megállapodás 
felmondásával újra a serényfalvai szolgáltatást szeretnék igénybe venni. Az óvodai 
konyha kapacitása képes a jelentkező igény kielégítésére. 

Az elhangzottak alapján a képviselő-testület egyhangú (6 igen) szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 

 

 

47/2010 . (V I .25 . )  sz .  Képv i se lő - te s tü l et i  H atár oz at :  
Tárgy: Javaslat Hét községi önkormányzat részére, a szociális 
étkeztetés feladat ellátásához, vendégebéd vásárlásának 
lehetőségére. 

Serényfalva községi önkormányzat képviselő-testülete, Hét községi 
önkormányzat szociális étkeztetési feladatainak ellátásához, biztosítja 
Hét községi Önkormányzat részére, 2010. augusztus 1-től, határozatlan 
időre, a szükséges mennyiségű ételadag megvásárlását, a 
vendégebéd étkezési forma, hatályos térítési díja ellenében; melynek 
összege 480 Ft+áfa/nap. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 30 napon belül 

 

 

f.) Javaslat a Polgárőr Egyesület működésének anyagi támogatására. 

 
 
Szerna Csaba polgármester  az elmúlt évek hagyományainak megfelelően, a 
Polgárőr Egyesület belső szabályozására tekintettel javasolta, hogy a képviselő-
testület biztosítsa a 2010. I. félévében legalább 10 szolgálatot teljesítő polgárőrök 6 E 
Ft/fő összegű javadalmazásához, az anyagi fedezetet. 

Elmondta továbbá, hogy az Egyesület 200 E Ft összegű pályázati támogatásban 
részesült. Ebből 17 fő részére formaruhát varratnak. A ruházat összköltsége 230 E Ft. Az 
egyesület elnöke kérte, hogy a 30 E Ft különbözetet az önkormányzat biztosítsa az 
Egyesület részére. A polgármester javasolta a kérésnek megfelelő döntést. 

A képviselő-testület a javaslatokkal egyetértett és egyhangú (6 igen) szavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 
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48/2010 . (V I .25 . )  sz .  Képv i se lő - te s tü l et i  H atár oz at :  
Tárgy: Polgárőr Egyesület működésének anyagi támogatása. 

1. Serényfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Polgárőr 
Egyesület tagjai részére 6.000 Ft/fő értékű juttatásához, a költségvetési 
fedezetet 2010. évi költségvetésében biztosítja, összesen 102.000 Ft 
összegben. A képviselő-testület ezen összeget az egyesület részére, 
támogatásként átadja. 

2. Serényfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Polgárőr 
Egyesület részére 30.000 Ft. egyszeri, vissza nem térítendő támogatást 
biztosít, az Egyesület által elnyert pályázati támogatás kiegészítésével, 
formaruha vásárlásához. 

Felelős: polgármester 
Határidő értelemszerűen 

 
 

g.) Ajánlat termőföld-cserére 

 
 
Szerna Csaba polgármester   tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy a Tisza-
Cash Zrt. ismételt ajánlattal fordult az önkormányzat felé. Adásvétel helyett, 
csereingatlant ajánlott az önkormányzat tulajdonában lévő 0128/2, 0128 /40 és a 
0128/56 hrsz-ú, összesen 7,68 AK értékű ingatlanok fejében. A felajánlott ingatlan a 
0146/11 hrszú, 10,44 AK értékű ingatlan. A csere indoka, termőföld összevonás, 
tömbösítés. Megegyezés esetén a tranzakciót ajánlattevő lebonyolítja, annak teljes 
költségvonzata vállalásával.A képviselő-testület helyszínrajzon azonosította az érintett 
ingatlanokat. 

Majtényi Géza képviselő  elmondta, hogy jobb minőségű területet kínál, az 
ajánlattevő, mely ráadásul egy darabban található. Ajánlata elfogadható. 
Indokoltnak tartaná azonban, az érintett területen található, további kisterületű 
önkormányzati tulajdonú ingatlanok összevonását, tömbösítését. Ezt is 
kezdeményezni kellene az ajánlattevő irányába. 

Szerna Csaba polgármester  elmondta, hogy ezt kezdeményezi a Tisza-Cash Zrt-
nél, de ettől függetlenül hozzon döntést a képviselő-testület az ajánlat tárgyában. 

A képviselők az ingatlancserével egyetértettek és egyhangú (6 igen) szavazattal az 
alábbi határozatot hozták: 

 

49/2010 . (V I .25 . )  sz .  Képv i se lő - te s tü l et i  H atár oz at :  
Tárgy: Ajánlat termőföld-cserére 

Serényfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Tisza-Cash 
Zrt. termőföldcserére vonatkozó ajánlatát elfogadja, az alábbiak 
szerint: 

Az önkormányzat 1/1 tulajdoni hányadában lévő 0128/2, 0128 /40 és a 
0128/56 hrsz-ú ingatlanok tulajdonjogát, a képviselő-testület elcseréli a 
0146/11 hrsz-ú ingatlan tulajdonjogára. 
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Az ingatlancsere lebonyolítása ajánlattevő kötelessége, a felmerülő 
teljes költségek viselésével. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 15 napon belül 

 

 

h.) Javaslat a községi térfigyelő-rendszer bővítésére. 

 
Szerna Csaba polgármester   tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy a májusi 
testületi döntés értelmében, tételes árajánlatot kért, a település térfigyelő-rendszerét 
kiépítő Alarm-Elektronika kft-től. A kivitelezést azonban nem rendelte meg, mert az 
árbecsléshez képest, közel 300 E Ft-tal magasabb összegű ajánlatot adott a 
vállalkozó. Ennek oka a forint árfolyamának jelentős gyengülése, az eltelt időben. 
Kérte, hogy a testület az ajánlatot és a bővítés szükségességét mérlegelve döntsön a 
kérdésben. 

Gyurkó Zsuzsanna képviselő véleménye szerint, indokolt az érintett 
településrészen is a térfigyelő-rendszer megépítése. 

Csontos Mihály képviselő a rendszer bővítésének szükségessége mellett foglalt 
állást. 

Horváth Lászó képviselő szerint, ha az önkormányzat anyagi lehetőségei lehetővé 
teszik a bővítést, azt el kell végezni. Ezzel a megoldással le lehet fedni a falut. 
Elmondta, hogy most már látható, hogy hová kell még világítást tenni; s az útban 
lévő, kitakaró fákat nem kell sajnálni, ki kell vágni. 

Majtényi Géza képviselő elmondta, hogy valóban jó lenne a Hivatal udvarát is 
védeni, hiszen jelentős értékek vannak itt tárolva.  

Dr. Herczeg Tibor jegyző elmondta, hogy a műszaki ellenőrzésért nem kell fizetni, a 
műszaki ellenőr térítésmentesen ellátja a bővítés kiépítésének ellenőrzését.  

A képviselő-testület a tárgyban egyhangú 6 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 

 

 
50/2010 . (V I .28 . )  s z .  Ké pv i s e l ő- t es tü l et i  H atár oz at :  

 
Tárgy: Települési térfigyelő-rendszer bővítése. 

Serényfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az Alarm 
Elektronika Kft. árajánlatát megismerve úgy döntött, hogy a község 
belterületén kiépített térfigyelő-rendszer bővítése, további 3 kamerával 
indokolt. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, a fejlesztés 
megrendelésére, a vállalkozási szerződés megkötésére. 

felelős: polgármester 
határidő: értelemszerűen 
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Szerna Csaba polgármester tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy a 
„Leghátrányosabb helyzetű kistérségek” program keretében a kisléptékű 
településfejlesztési keretből (ÉMOP-3.1.3./B) Serényfalva község Önkormányzata, a 
tulajdonában lévő, 3 önkormányzati út (Arany János út, Petőfi út, Kossuth út 65-117 
házszámig) felújítására 26 M Ft támogatásban részesült. Információi szerint azonban 
az NFÜ-ben zajló vezetőváltások miatt, a támogatási szerződések megkötését 45 
napra felfüggesztették. Erre és a beruházás – jelenlegi szabályok szerint – 
közbeszerzési kötelezettségére tekintettel, nem valószínű, hogy ebben az 
önkormányzati ciklusban megvalósul a kivitelezés, ennek várható időpontja 2011. 
tavasza. 

 
 
Szerna Csaba polgármester  tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy az 
elkövetkező 2 hétben sor kerül az árvízzel veszélyeztetett településrészeken a 
Kelemér-patak gátjának megerősítésére. Ebben kérte Majtényi Géza képviselő 
tevékeny közreműködését. Elmondta, hogy a munkálatok idejére, a munkaerő-igény 
miatt, a figyelőszolgálatot felfüggeszti 

A képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 

 
Indítványok, javaslatok: 
 

Horváth László képviselő  kérte, hogy az óvodában faliújságon egyértelműen 
tegyék közzé, hogy a gyermekeket mettől-meddig lehet bevinni az intézménybe és 
mikortól lehet elvinni a gyermekeket. Ez több szülőnek a kérése, már voltak ebből 
problémák. 

Dr. Herczeg Tibor jegyző elmondta, hogy az óvoda házirendje határozza meg 
ennek a rendjét, melyet a szülői értekezleteken minden nevelési év elején ismertetni 
kell, nyilvános helyen közzé kell tenni és az újonnan beíratott gyermekek szüleinek át 
kell adni. Tehát, ha a szülő részt vesz a szülői értekezleteken, akkor informálódhat 
ezekről a kérdésekről. Természetesen a hirdetményes közzétételre irányuló 
kezdeményezés, a megbízott intézményvezető felé tolmácsolásra kerül. 

Szerna Csaba polgármester  az elhangzottakra reagálva elmondta, hogy az 
előző vezető alatt kialakult gyakorlat volt, hogy akkor hozták és vitték a gyerekeket 
az intézménybe, az intézményből, amikor a szülők akarták. Ez természetesen 
helytelen és tarthatatlan. Az intézmény működésére vonatkozó szabályokat 
mindenkinek be kell tartani az óvodában is. 

Mivel más indítvány, javaslat nem volt, ezt követően a polgármester a képviselő-
testület ülését bezárta. 
 

k. m. f. 
 
Szerna Csaba        Dr. Herczeg Tibor 
polgármester                   jegyző 



Borsod-Abaúj-Zemplén megye  SERÉNYFALVA  község 
 

Serényfalva Községi Önkormányzat 
Képviselő-testülete 
2010. június 25-én 

megtartott nyílt ülésének: 
 

a./ jegyzőkönyve, 
b./ tárgysorozata, 
c./ határozata: 42; 44, 45; 46; 47; 48; 49, 50 
d./ rendelete:  

 
 
T Á R G Y S O R O Z A T : 
 
 

Npr. Tárgy Előterjesztő 

1. 

Tájékoztatás a település és a térség foglalkoztatáspolitikai 
helyzetéről, az önkormányzat és az Észak-Magyarországi 

Regionális Munkaügyi Központ Putnoki Kirendeltsége 2009. évi 
együttműködéséről. 

(előterjesztés módja: szóban) 

Szerna Csaba 
polgármester 
Elek Franciska 

kirendeltségvezető 

2. 
Beszámoló a Serényfalvai Sport Egyesület működéséről. 

(előterjesztés módja: szóban) 

Szerna Csaba 
polgármester 
Holló Gábor 
SISE elnöke 

3. 
A Napközi Otthonos Óvoda vezetői beosztásának betöltésére 

kiírt pályázat elbírálása - Zárt ülés. 

(előterjesztés módja: szóban) 

Szerna Csaba 
polgármester 

4. Aktuális feladatok.  
(előterjesztés módja: szóban) 

Szerna Csaba 
polgármester 

5. Indítványok, javaslatok  

 
Serényfalva, 2010. június 28. 
         
        Dr. Herczeg Tibor 
         jegyző 


